



民眾證券
FREEMAN SECURITIES

尊貴的客户

特別通告

美國總統大選將於 2020 年 11 月 3 日（星期二）舉行。由於此事件有可能導致期貨市場行情大幅波動，本公司將於大選日前後兩個交易日（即 2020 年 10 月 30 日至 2020 年 11 月 5 日）期間對所有期貨產品（包括香港市場及海外市場）之保證金要求暫時提高 30%（即現時保證金要求的 130%）。

敬請客戶提前做好資金安排並自行管理風險。

請注意，不論民眾期貨會否為客戶強制平倉，客戶均須承擔投資組合的所有風險及損失，因此本公司建議客戶於現時市況下應加強風險管理。

如有疑問，請致電 (852) 3513-8000 與客戶服務部聯絡。有關交易事宜之查詢，請致電 (852) 3513-8080 聯絡交易部。

感謝 閣下一直以來對民眾期貨的支持。

民眾期貨有限公司

二零二零年十月二十一日



Risk Management Notice

The 2020 United States presidential election is scheduled for November 3, 2020 (Tuesday). In light of potential market volatility associated with this upcoming election, Freeman Commodities Limited (FCL) will implement a temporary increase in our margin requirements for ALL futures contracts by 30% (i.e. 130% of current margin requirements, both initial and maintenance). Such increase will be scheduled to start on October 30, 2020 (Friday) through November 5, 2020 (Thursday).

Please note that, clients are liable for all the risks and losses associated with their own trading portfolio, irrespective of whether account force liquidation is in place or not. To better meet the revised margin thresholds, clients are advised to arrange sufficient funds on the account in advance as necessary in order to better manage their trading positions.

For enquiries, please contact our customer service at (852) 3513-8000. For immediate support related to trading, please contact our dealing desk at (852) 3513-8080.

We are grateful for your continued patronage to Freeman Commodities Limited.

Yours Faithfully,
Freeman Securities Limited